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PROCES - VERBAL
privind sinteza dezbaterilor Eedin{ei ordinare a Consiliului Local al Orasului Bumbesti - Jiu,

convocat conror- o*"1;*l;i;:l,lilflll.1ii':#li3r'r:rnr'r57 t20te privind Codur

Convocarea s-a efectuat in baza Dispozitiei nr. 364 I 22.09.2023 emisa de Primarul Orasului
Bumbesti - Jiu, instiintarea si convocarea consilierilor efectuindu-se prin comunicarea in format
electronic, pe tablete a invitatiilor impreuna cu materialele de sedinta, prin care consilierii locali au luat
cunostinta de ordinea de zi a sedintei, data, ora si locul desfasurarii acesteia respectiv: 28.09.2023, ora
15.00, Casa de cultura." Gheorghe Tatarescu ,, Bumbesti - Jiu.

Presedintele de sedinta este dna Gatej Loredana Camelia, Secretarul general al orasului face
prezenta la sedinta a consilierilor locali, precizind ca au raspuns PREZENT l5 consilieri din totalul de l5
consilieri locali in functie.

Este supus la vot procesul verbal al sedintei ordinara din data de 31.08.2023, aprobat cu 15 voturi
pentru .

La sedinta mai participa dna Riiosu Simona - sef serviciu BFC din cadrul aparatului de

specialitate al Primarului orasului Bumbesti - Jiu si dl . Udrescu Georgian Lucian , cetatean din Bumbesti

- Jiu.
La invitatia presedintelui de sedinta, dl primar prezinta Ordinea de Zi a sedintei, astfel :

1. Proiect de hotarire privind insuqirea Raportului de evaluare pentru stabilirea prelului de vdnzare a

locuinlei situate in oraqul Bumbesti-Jiu, Strada Gdrii, Bl. 8, Sc. 1, Et. 2, Ap. 65, judetul Gorj, precum
qi aprobarea modalitdlii de plat6 a acesteia - initiator primar Constantin Bobaru. Intocmesc raport de

avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

2. Proiect de hotarire privind aprobarea documentatiei de urbanism ,,Elaborare Plan Urbanistic Zonal in
vedeTea SCHIMBARII DESTINATIEI ZONEI DIN L2 IN LI AVIND CA SCOP CONSTRUIREA
I.INOR LOCUINTE INDIVIDUALE SAU COLECTIVE MICI SI FUNCTIUNI COMPLEMENTARE SI
INTRODUCEREA A 860 MP TEREN EXTRAVILAN IN INTRAVILAN" - initiatorprimar Constantin
Bobaru, Intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

3. Proiect de hotarire privind prelungirea contractului de inchiriere incheiat cu SC Rovers SRL pentru un
teren in suprafald de 2360 mp situat pe str. Par6ngului nr.145 in oraqul Bumbegti Jiu - initiator primar
Constantin Bobaru. Intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

4. Proiect de hotarire privind modificarea HCL Bumbesti -Jiu nr. 88 / 31.08.2023 pentru pentru

desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al Orasului Bumbesti - Jiu in Consiliul de Administratie
al Scolii Gimnaziale nr. 1 Bumbesti - Jiu, pentru anul scolar 2023 - 2024 - initiator primar Constantin
Bobaru. Intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

5. Proiect de hotarire pentru aprobarea Studiului de oportunitate privind infiinlarea SERVICIULUI DE
TRANSPORT PUBLIC LOCAL DE PERSOANE la nivelul Orasului Bumbesti - Jiu - initiator primar
Constantin Bobaru. Intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

RO

-

JUDETUL GORJ
CONSILIAL LOCAL AL ORA$ULAI BAMBE$TI . JIU



6. Proiect de hotarire privind infiinlarea SERVICIULUI DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DE

PERSQANElanivelul Orasului Bumbesti -Jiu -initiatorprimarConstantinBobaru. Intocmescraportde

avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

7. Proiect de hotarire privind alegerea presedintelui de sedinta al Consiliului Local Bumbesti - Jiu

pentru perioada octombrie - decembrie 2023 - initiator primar Constantin Bobaru. Intocmesc raport de

avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

8. Proiect de hotarire pentru aprobarea Programului de activitate al Consiliului Local Bumbesti - Jiu

pentru trimgstrul al IV -lea, anul 2023 - initiator primar Constantin Bobaru. Intocmesc raport de avizare

toate comisiile de specialitate ale CL;

9. Informare privind desfasurarea activitatii medicale la Spitalul Orasenesc ,, Gheorghe Constantinescu ,,

Bumbesti - Jiu, la data de 31.08.2023 - elaborata de Managerul spitalului ;

10. Interpelari, intrebari, petitii, alte probleme care se supun atentiei consiliului.

Supusa la vot, ordinea de zi este aprobata cu 15 voturi pentru.

Punctul l. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Discutii ? Dl Borcan Marius - sint de acord cu vinzarea dar sint revoltat pe conducerea UM
Sadu de [a momentul cedarii acestor bunuri (camine de nefamilisti) catre administratia publica locala.

Acum ar fi fost de ajutor uzinei vinzarea acestor locuinte catre chiriasi ! UM Sadu trece printr-o situatie
grea ! Se scufunda ! nu mai sint alte discutii. Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 15 voturi
pentru. Dl primar face o interventie legata de subiectul discutiei aducind la cunostinta deliberativului o

solicitare a tocatarilor/proprietarilor din Caminul 6 (bl 11) din str. Jiului cu privire la reabilitarea spatiilor
de folosinta comuna din bloc ( casa scarii, grupuri sociale, holuri). A afirmat ca este de acord dar cu

conditia achitarii in comun, proprietari I locatari si administratia publica a acestor cheltuieli raportat la
cota indiviza detinuta de fiecare posesor al spatiului de locuit. Pentru aceasta este nevoie ca solicitantii sa

se grupeze intr-o forma asociativa cu care administratia publica sa incheie in acest sens un pafteneriat.

Punctul 2. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Nu sint alte discutii. Supus [a vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 15 voturi pentru.

Punctul 3. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Nu sint alte discutii. Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 14 voturi pentru si una

abtinere * dl. Dogaru Stefan .

Punctul 4. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate aleCL au avizat favorabil proiectul de
hotarire, Dl Boghian Marcel Liviu - directorul Scolii Gimnaziale nr. 1 Bumbesti - Jiu cere permisiuea
presedintelui de sedinta sa ia cuvintul si in continuare face niste precizari de ordin tehnic cu privire la
schimbarea actului normativ prin care a fost adoptata hotararea anterioara, precum si necesitatea adoptarii
actualei hotarari in baza ordinului de ministru emis ulterior adoptarii hotararii initiale. Se fac propuneri.
Dl Boar George Daniel propune pe dl Cirlea Dafin si pe dl Lupulescu Danut. Nu mai sint alte propuneri.

Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu l5 voturi.

Punctul 5. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Nu sint alte discutii. Supus [a vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 15 voturi pentru .

Punctul 6. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Nu sint alte discutii. Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 15 voturi pentru .

Punctul 7. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Propuneri : Dl Cirlea Dafin propune presedinte de sedinta pentru trimestrul IV pe dl Danasel



Gheorghe Constantin. Acesta refuza oferta. In continuare dl Cirlea Dafin propune pe dl Piscanu Claudiu

Ftorian. Nu mai sint alte propuneri. Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 15 voturi pentru .

Punctul 8. Prezinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarire. Nu sint alte discutii. Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu 15 voturi pentru.

Punctul 9. Prezinta dl primar, intrucit Managerul Spitalului Orasenesc ,,Gheorghe Constantinescu,,

Bumbesti - Jiu, din motive obiective nu poate fi prezent astazi la sedinta ordinara a Consiliului local al

orasului Bumbesti - Jiu. Discutii ? Dl Borcan Marius intreaba de ce nu sint plase de tintari la ferestre ?

de oe nu gxista aer conditionat in tot spitalul ? s-a reparat caruciorul electric ce transporta bolnavii la

etajele superioare, si, daca nu, de ce nu se face un ascensor pe casa scarii sau chiar un lift exterior ? Face

citeva aprecieri cu privire la personalul spitalului care este divizat in doua : o parte care-si face treaba si o
parte care nu-si face treaba! Ii invita sa remedieze neajunsurile constatate si sa-si faca treaba in mod
onest! V-a monitoriza activitatea personalului si modul de rezolvare a problemelor mentionate.
Dl primar, chiar si in urma acestor observatii, considera activitatea spitalului ca fiind destul de buna si

remarca faptul ca spitalul si-a atins scopul prin redeschiderea sa in 2013 si mentinerea in activitate, atit
pentru locuitorii orasului Bumbesti - Jiu cit si a celorlalte localitati din judet si chiar din afara lui. Se vor
cauta solutii si pentru remedierea deficientelor semnalate de dl consilier Borcan Marius, in special pentru

ascensor, care este intr-adevar o necesitate.

Punctul 10. Dl Udrescu Georgian Lucian, cetatean din Bumbesti - Jiu, prezent in sala aduce la
cunostinta plenului ca este o problema cu Aparagio si nimeni nu a zis nimic, Sint multe blocuri nelegate

Ia reteaua de canalizarc a operatorului, care este o problema pentru mai multi locuitori.
Dl Borcan Claudiu, consilier local, sef CED Bumbesti -Jiu * nu se pune problema ca abonatii nostri nu

sint racordati la reteaua de canalizare
Dl Udrescu Georgian I-ucian vorbeste,, peste,, dl Borcan Claudiu, intrerupindu-l si nelasindu-l pe acesta

sa-si continue explicatia privind situatia supusa discutiei.
Dl Borcan Claudiu - spune ca dupa realizarea noii retele de canalizare, prin caminele de racord care

preiau canalizare a actuala, cu precizarea ca acestea sint ale proprietarilor/locatarilor, nu ale Aparegio Gorj
SA, toate blocurile sint racordate, iar apa menajera ajunge in statia de epurare. Vechea retea de canalizare

este folosita pentru preluarea apelor pluviale si deversarea acestora in emisar.
Dl Udrescu Georgian Lucian incearca sa-l bulverseze pe dl Borcan Claudiu intrerupindu-i expunerea.

Dna presedinte de sedinta, Gatej Loredana Camelia cheama la ordine, facind apel la dl Udrescu Georgian
Lucian pentru desfasurarea unui dialog civilizat.
Intervine si dl primar care-si exprima acordul fata de cele spuse de dl Borcan Claudiu cu mentiunea ca

blocurile de locuinte din Bumbesti - Jiu au solutii contructive diferite, respectiv : cu demisoluri, cu

subsoluri tehnice si combinate. Canalizarea veche a fost facuta sa preia apa menajera si pluviala deversata

accidental in subsol, inclusiv de la cota de radier..Majoritatea blocurilor au acoperis tip terasa, iar apa

pluviala este captata acum in vechea canalizare, cel putin teoretic, dar in subsolurile blocurilor fiind si

instalatii deteriorate se mai deverseaza accidental apa pluviala si chiar apa menajera. Aceste instalatii sint
ale proprietarilor, deci problema este a lor ! Pentru a scapa de aceasta situatie trebuie sprijiniti cetatenii
prin punerea acestora in contact cu diversi operatori de servicii pentru salubrizarea subsolurilor de bloc,
pina cind Aparegio isi va crea propriul operator pentru astfel de interventii.
Dl Borcan Claudiu - mentionez ca s-au prelevat probe de la canalizarea de ape pluviale si nu s-au

constatat dejectii in continutul acestora.
Dna presedinte de sedinta, Gatej Loredana Camelia, declara inchise lucrarile sedintei.

PR-E,SEDINTE DE SEDINTA, CONTRASEMNEAZA,
Pentru veridicitatea celor consem nate

SECRI,TAR GENERAL,
JT.NICOLAE BUCSENARU
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